
Usnesení z 21. zasedání obecního zastupitelstva Říkovice ze dne 26. 9. 2024 

 

ZO schválilo: 

Navržený program a doplnění v bodě č. 2 

        Projednání finanční odměny za spolupráci při řešení opravy břehu řeky Moštěnky při 

záplavách. 

     Projednání smlouvy na poskytnutí příspěvku Koordinátorovi Integrovaného dopravního 

systému Olomouckého kraje (KIDSOK). 

 

Zastupitelstvo projednalo a schválilo 

Zamítnutí žádosti firmy Tito services s.r.o. mající zájem o provozování Pošty Partner 

v Říkovicích o prominutí nájemného a platby energií.  

Uzavření smlouvy se společností Vodovody a kanalizace Přerov, a. s. týkající se výkonu 

funkce editora dat technické infrastruktury ve vlastnictví obcí a dalších osob v Digitální 

technické mapě kraje. 

Žádost příspěvkové organizace Sociální služby města Kroměříže o finanční dar ve výši 9 288,- 

na provoz zařízení v roce 2025, které jako její klientky využívají 2 občanky obce. 

Finanční odměnu ve výši 20 000,- za spolupráci během letošních povodní za organizaci 

protipovodňových opatření (upozornění na špatně zabezpečené místo v korytě Moštěnky u 

stavby dálničního mostu). 

Uzavření smlouvy na neurčito o poskytnutí příspěvku určeného s návazností na počet 

obyvatel vdaném roku a inflaci na zajištění dopravní obslužnosti Olomouckého kraje s 

Koordinátorem Integrovaného dopravního systému Olomouckého kraje (KIDSOK). 

  

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 

Rozpočtové opatření č. 13. 

Dne 24. 9. 2024 provedl Odbor kontroly Krajského úřadu Olomouckého kraje přezkoumání 

hospodaření obce Říkovice za rok 2024, přičemž nebyly zjištěny chyba a nedostatky. 

Dne 19. října proběhne v obci svoz nebezpečného odpadu. Od 25. do 27. října pak bude 

v obci přistaven kontejner na směsný odpad. 

 

 



Diskuze 

Místostarosta podal zastupitelům informace ve věci projektu fotovoltaiky.  

Dotaz, zda budou při výkopových pracích v rámci posilování sítě rušeny sloupy elektrického 

vedení v prostoru před bistrem. Dle odpovědi zůstane elektrické vedení na sloupech, které 

kromě něj nesou i obecní rozhlas a nelze je rušit ani přemísťovat kvůli povinné vzdálenosti 

jednotlivých sloupů.  

Dotaz na termín uzávěrky dalšího čísla zpravodaje – listopad 2024 (vydání prosinec 2024), 

přičemž navrhl, aby byly v čísle obsaženy i doručené ohlasy z hodových slavností. Do čísla 

doporučeno doplnit i informace týkající se slevy na jízdné vyplývající ze smlouvy s KIDSOK. 

Poděkoval Sboru dobrovolných hasičů za pomoc při letošních povodních, kdy hasiči 

odčerpávali vodu z kanalizace. Otevřena diskuze, zda na pevno neinstalovat čerpadlo přímo 

do kanalizace u silničního mostu. 

Přítomný host schůze, upozornil na potřebu úklidu v prostoru šaten a na vysekání náletů na 

kopci za fotbalovým hřištěm. 

 

 

 

..............................................................                 ................................................................. 

            Radomír Možiš – starosta                                       Jiří Říha - místostarosta 

 

 

 

  


